
 

 

 

 

DRUSKININKŲ SAVIVALDYBĖS TARYBA 

 

TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2021-12-09  Nr. TP-9 

Druskininkai 

 

Posėdis įvyko  2021-12-09, 10.00–10.53 val. 

Posėdžio pirmininkas – Ričardas Malinauskas, savivaldybės meras.  

Protokolą rašė – Živilė Stravinskaitė, Dokumentų ir informacijos skyriaus vedėja.   

Į Druskininkų savivaldybės tarybą išrinkti 25 tarybos nariai.  

Tarybos posėdyje dalyvavo:  20 tarybos narių. 

Nedalyvavo: Aivaras Kadziauskas; Karolis Kaklys; Vidas Stašinskas; Juozas Šarkus; Inga 

Salickienė.  

Kviestieji asmenys: Vilma Jurgelevičienė, savivaldybės administracijos direktorė; Violeta 

Grigorienė, savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotoja; Simonas Kazakevičius, savivaldybės 

mero patarėjas; Dovilė Račienė, Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėja; Sigitas Valentukevičius, 

savivaldybės kontrolierius; Julija Ramanauskienė, Finansų ir apskaitos skyriaus vedėja; Agnė 

Baranauskaitė, Ūkio ir turto valdymo skyriaus vedėja; Juozas Grigas, Ūkio ir turto valdymo skyriaus 

vedėjo pavaduotojas.; Gintaras Grigoras, Ūkio ir turto valdymo skyriaus vedėjo pavaduotojas; Joana 

Verbickienė, Architektūros ir urbanistikos skyriaus vedėja; Ligita Baranauskienė, Socialinės paramos 

skyriaus vedėja; Lina Černiauskienė, Švietimo skyriaus vedėjo pavaduotoja  

Darbotvarkė:  

1. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-19 „Dėl 2021 

metų Druskininkų savivaldybės biudžeto“ pakeitimo. 

2. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-64 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės vietinės reikšmės kelių sąrašo tvirtinimo“ pakeitimo.  

3. Dėl Druskininkų savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos, priežiūros ir tvarkymo komisijos 

sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo. 

4. Dėl savivaldybės būsto įrašymo į Druskininkų savivaldybės socialinio būsto fondą. 

5. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-120 „Dėl 

parduodamų savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo tvirtinimo“ pakeitimo. 

6. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. gegužės 28 d. sprendimo Nr. T1-90 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės tvarkymo ir švaros taisyklių tvirtinimo bei Druskininkų savivaldybės tarybos 

2005 m. spalio 25 d. sprendimo Nr. T1-1015 „Dėl Druskininkų savivaldybės tvarkymo ir švaros taisyklių 

tvirtinimo“ su visais pakeitimais ir papildymais pripažinimo netekusiu galios“ pakeitimo.  

7. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-178  „Dėl apleisto 

ar neprižiūrimo nekilnojamojo turto sąrašo sudarymo ir patvirtinimo“ pakeitimo.  

8. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-139 „Dėl 

Druskininkų miesto elektromobilių įkrovimo prieigų plano tvirtinimo“ pakeitimo. 

9. Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms.  

10. Dėl Druskininkų savivaldybės turto perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo 

teise.  

11. Dėl Druskininkų savivaldybės privatizavimo objekto išbraukimo iš privatizavimo objektų 

sąrašo.  



12. Dėl Druskininkų savivaldybės patikėjimo teise valdomo valstybės turto pripažinimo 

nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti ir jo tolesnio panaudojimo arba nurašymo. 

13. Dėl Druskininkų savivaldybės būsto pardavimo nuomininkui.  

14. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 3 d. sprendimo Nr. T1-184 „Dėl 

sutikimo perimti valstybės turtą – mokyklinį autobusą savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, 

naudoti ir disponuoti patikėjimo teise Druskininkų „Saulės“ pagrindinei mokyklai“ pakeitimo.  

15. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr.T1-31 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2021 metų priemonių 

tvirtinimo“ keitimo. 

16. Dėl vietovės lygmens specialiojo inžinerinės infrastruktūros vystymo plano saulės elektrinės 

statybai rengimo ir planavimo tikslų. 

17. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2014 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr. T1-221 „Dėl 

piniginės socialinės paramos Druskininkų savivaldybėje teikimo tvarkos aprašo“ pakeitimo.  

18.  Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr.T1-128  „Dėl 

vienkartinės, tikslinės, periodinės, sąlyginės pašalpų skyrimo Druskininkų savivaldybės gyventojams 

komisijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

19. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-177 „Dėl 

vidutinių kuro kainų, taikomų apskaičiuojant būsto šildymo išlaidų ir karšto vandens išlaidų 

kompensacijas, patvirtinimo ir Druskininkų savivaldybės tarybos 2014 m. spalio 30 d. sprendimo Nr. T1-

164 „Dėl vidutinių kuro kainų, taikomų apskaičiuojant būsto šildymo išlaidų ir karšto vandens išlaidų 

kompensacijas, patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios“ pakeitimo. 

20. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2014 m. spalio 30 d. sprendimo Nr. T1-163 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės socialinių paslaugų centro teikiamų socialinių paslaugų ir jų kainų 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

21. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-148 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės socialinių paslaugų organizavimo ir mokėjimo už socialines paslaugas tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

22. Dėl Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 30 d. sprendimo Nr. T1-63 „Dėl 

atlyginimo dydžio už neformalųjį vaikų švietimą pagal formalųjį švietimą papildančias ugdymo 

programas Druskininkų savivaldybės neformaliojo švietimo įstaigose nustatymo“ pakeitimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad posėdžio darbotvarkėje yra numatyta 

svarstyti 22 klausimus ir pasiteiravo, ar  bus pasiūlymų dėl posėdžio darbotvarkės, ar galima darbotvarkei 

pritarti bendru sutarimu? 

Antanas Balkė, tarybos narys, pažymėjo, kad sausio pradžioje Kauno apygardos teisme numatytas 

posėdis dėl viešo intereso gynimo. Lietuvos Respublikos Generalinė prokuratūra gina viešąjį interesą.  

Posėdžio pirmininkas, nutraukė pasisakymą, nes jis nebuvo susijęs su tarybos posėdžio 

darbotvarkėje numatytais svarstyti klausimais.  

Bendru sutarimu pritarta posėdžio darbotvarkei.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 1 darbotvarkės klausimo 

priėmime.  

1.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-19 

„Dėl 2021 metų Druskininkų savivaldybės biudžeto“ pakeitimas. 

Pranešėja J. Ramanauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 19 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 18, ,,susilaikė“  ̶   1 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

2.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-64 „Dėl 

Druskininkų savivaldybės vietinės reikšmės kelių sąrašo tvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  



Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, suteikė žodį Antanui Balkei, tarybos nariui, ir 

paprašė kalbėti tik apie sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė dėl posėdžio vedimo tvarkos, teigdamas, jog mano, kad 

įžūliai buvo nutrauktas jo klausimas tarybai ir papašė informuoti tarybą apie viešo intereso gynimą:  koks 

tarybos sprendimas yra kvestionuojamas, ar Generalinė prokuratūra prašė keisti, atšaukti tą sprendimą, 

nes tokios aplinkybės yra būtinos žinoti.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad informacija bus pateikta, kai tai bus 

reikalinga.  

Julius Matulevičius, tarybos narys, pasisakė dėl posėdžio vedimo tvarkos, paprašydamas posėdžio 

pirmininko griežtai laikytis  darbotvarkės.  

DALYVAUJA. 20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –18, ,,susilaikė“  ̶   2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Vytautas Kvedaras, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 3 darbotvarkės klausimo priėmime.  

3.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos, priežiūros ir tvarkymo 

komisijos sudarymas ir jos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė patikslintą sprendimo projektą ir pažymėjo, kad tarybos nariai 

pasiūlytų savo atstovą į Savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos, priežiūros ir tvarkymo komisiją.  

  Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad dar prieš komitetų posėdį norą 

dalyvauti šioje komisijoje buvo pareiškęs Vidas Stašinskas, tarybos narys, kuris norą dalyvauti šioje 

komisijoje išreiškė ir šiandien, o kiti tarybos nariai, kurie buvo pareiškę norą dalyvauti šios komisijos 

veikloje, atšaukė savo kandidatūras.  

Konstantinas Rečkovas, tarybos narys, pažymėjo, kad Tėvynės sąjungos – Liberalų sąjūdžio 

frakcijos vardu siūlo Antano Balkės, tarybos nario, kandidatūrą, jei tik jis sutiks.  

Antanas Balkė, tarybos narys,  neišreiškė savo noro kandidatuoti į Savivaldybės želdynų ir želdinių 

apsaugos, priežiūros ir tvarkymo komisiją.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, įvertinęs, kad nebuvo tarybos nario Antano Balkės 

sutikimo kandidatuoti į Savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos, priežiūros ir tvarkymo komisiją, 

pažymėjo, kad lieka tik viena kandidatūra – Vido Stašinsko, tarybos nario, ir teiks už ją balsuoti.  

Posėdžio pirmininkas pateikė balsuoti už sprendimo projektą su įrašyta Vido Stašinsko, tarybos 

naro, kandidatūra į  Savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos, priežiūros ir tvarkymo komisiją.  

DALYVAUJA. 19 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 17, ,,prieš“  ̶  2  (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti patikslintam tarybos sprendimo projektui su įrašyta Vido Stašinsko, tarybos 

nario, kandidatūra į  Savivaldybės želdynų ir želdinių apsaugos, priežiūros ir tvarkymo komisiją 

4.SVARSTYTA. Savivaldybės būsto įrašymas į Druskininkų savivaldybės socialinio būsto fondą. 

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė dėl posėdžio vedimo tvarkos ir pažymėjo, kad  tarybos 

nario pašymas pateikti svarbią informaciją buvo ignoruotas ir jeigu antrą kartą bus atsisakyta pateikti 

svarbią informaciją dėl viešo intereso gynimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, nutraukė tarybos nario pasisakymą, nes jis nebuvo 

susijęs su svarstomu tarybos sprendimo projektu ir pabrėžė, kad tokia informacija bus pateikta, kai bus 

svarstomas susijęs klausimas.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių (Vytautas Kvedaras ir Antanas Balkė nedalyvavo balsavime).  

BALSAVO: „už“ – 18, (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Algis Bolys ir Antanas Balkė nedalyvavo sprendimo dėl 5 darbotvarkės klausimo 

priėmime.  

5.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-120 

„Dėl parduodamų savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo tvirtinimo“ pakeitimas. 



Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 18  (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

6.SVARSTYTA.  Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. gegužės 28 d. sprendimo Nr. T1-90 

„Dėl Druskininkų savivaldybės tvarkymo ir švaros taisyklių tvirtinimo bei Druskininkų savivaldybės 

tarybos 2005 m. spalio 25 d. sprendimo Nr. T1-1015 „Dėl Druskininkų savivaldybės tvarkymo ir švaros 

taisyklių tvirtinimo“ su visais pakeitimais ir papildymais pripažinimo netekusiu galios“ pakeitimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  20 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –18, ,,susilaikė“  ̶   2 (balsų dauguma). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

7.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-178  

„Dėl apleisto ar neprižiūrimo nekilnojamojo turto sąrašo sudarymo ir patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėja A. Baranauskaitė pristatė sprendimo projektą.  

Vytautas Dabrukas, tarybos narys, pasiteiravo, ar nereikėtų didinti baudų, jeigu jas linkę geriau 

susimokėti, negu sutvarkyti apleistą turtą.  

Pranešėja pažymėjo, kad yra nustatytas maksimalus mokesčio dydis, o patvirtinus Savivaldybės 

tvarkymo ir švaros taisyklių pakeitimus, bus galima taikyti ir daugiau baudų.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pažymėjo, kad savivaldybė nustatinėdama baudas 

turi vadovautis teisės aktų suteiktais įgaliojimais.  

Antanas Balkė, tarybos narys, pasisakė dėl posėdžio vedimo tvarkos, dar kartą prašydamas atsakyti 

į užduotą klausimą, kuris nebuvo susijęs su darbotvarkėje svarstomais klausimais.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, nutraukė pasisakymą, nes jis nebuvo susijęs su 

svarstomais klausimais ir  pažymėjo, kad jeigu tarybos narys turi klausimų, nesusijusių su darbotvarkėje 

svarstomais klausimais,  gali pateikti juos raštu ir daugiau netrukdyti vedamo posėdžio.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių (Antanas Balkė ir Konstantinas Rečkovas nedalyvavo 

balsavime).  

BALSAVO: „už“ – 18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Antanas Balkė ir Konstantinas Rečkovas nedalyvavo sprendimų dėl tolimesnių 

darbotvarkės klausimų priėmime.  

8.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2016 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. T1-139 

„Dėl Druskininkų miesto elektromobilių įkrovimo prieigų plano tvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas J. Grigas pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Tarybos nariai Juozas Dailydė, Algis Bolys, Arūnas Večkys, Julius Matulevičius ir Jevgrafijus 

Samuchovas nusišalino nuo sprendimo ,,Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimo patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ priėmimo.  

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už pateiktą Juozo Dailydės, tarybos 

nario, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimo patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių   

BALSAVO: „už“ – 0  (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti pateikto Juozo Dailydės, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo 

,,Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo patikėjimo 

teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra 



pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o  priėmus nusišalinimą nebūtų galima priimti sprendimo 

– nebeliktų kvorumo. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už pateiktą Algis Bolys, tarybos 

nario, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimo patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių   

BALSAVO: „už“ – 0  (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti pateikto  Algio Bolio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,,Dėl 

sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo patikėjimo teise 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas 

pagrindas interesų konfliktui kilti, o  priėmus nusišalinimą nebūtų galima priimti sprendimo – nebeliktų 

kvorumo. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už pateiktą Arūno Večkio, tarybos 

nario, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimo patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių   

BALSAVO: „už“ – 0  (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti pateikto Arūno Večkio, tarybos nario, nusišalinimo nuo sprendimo ,, Dėl 

sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo patikėjimo teise 

Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra pakankamas 

pagrindas interesų konfliktui kilti, o  priėmus nusišalinimą nebūtų galima priimti sprendimo – nebeliktų 

kvorumo. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už pateiktą Juliaus Matulevičiaus, 

tarybos nario, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų 

savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ 

priėmimo.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių   

BALSAVO: „už“ – 0 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti pateikto Juliaus Matulevičiaus, tarybos nario, nusišalinimo nuo 

sprendimo ,,Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra 

pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o  priėmus nusišalinimą nebūtų galima priimti sprendimo 

– nebeliktų kvorumo. 

Ričardas Malinauskas, posėdžio pirmininkas, pateikė balsuoti už pateiktą Jevgrafijaus 

Samuchovo, tarybos nario, nusišalinimą nuo sprendimo ,,Dėl sutikimo perimti valstybės turtą 

Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės 

švietimo įstaigoms“ priėmimo.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių   

BALSAVO: „už“ – 0 (balsų mažuma). 

NUSPRĘSTA. Nepriimti pateikto Jevgrafijaus Samuchovo, tarybos nario, nusišalinimo nuo 

sprendimo ,,Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms“ priėmimo, nes nurodytos aplinkybės nėra 

pakankamas pagrindas interesų konfliktui kilti, o  priėmus nusišalinimą nebūtų galima priimti sprendimo 

– nebeliktų kvorumo. 

9.SVARSTYTA. Sutikimas perimti valstybės turtą Druskininkų savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimas patikėjimo teise Druskininkų savivaldybės švietimo įstaigoms.  

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  



10.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės turto perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo 

patikėjimo teise.  

Pranešėjas G. Grigoras pristatė po komitetų posėdžio patikslintą sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti patikslintam tarybos sprendimo projektui.  

11.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės privatizavimo objekto išbraukimas iš privatizavimo 

objektų sąrašo.  

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –18  (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Linas Urmanavičius, savivaldybės mero pavaduotojas, ir Arūnas Večkys, tarybos narys, 

nedalyvavo sprendimo dėl 12 darbotvarkės klausimo priėmime.  

12.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės patikėjimo teise valdomo valstybės turto 

pripažinimas nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti ir jo tolesnio panaudojimas arba nurašymas. 

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  16 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –16 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

13.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės būsto pardavimas nuomininkui.  

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

Arūnas Večkys, tarybos narys, nedalyvavo sprendimo dėl 14 darbotvarkės klausimo priėmime.  

14.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 3 d. sprendimo Nr. T1-

184 „Dėl sutikimo perimti valstybės turtą – mokyklinį autobusą savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise Druskininkų „Saulės“ pagrindinei mokyklai“ pakeitimas.  

Pranešėjas G. Grigoras pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 17 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 17 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

15.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr.T1-31 

„Dėl Druskininkų savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2021 metų priemonių 

tvirtinimo“ keitimas. 

Pranešėja J. Verbickienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 18  tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

16.SVARSTYTA. Vietovės lygmens specialiojo inžinerinės infrastruktūros vystymo plano saulės 

elektrinės statybai rengimo ir planavimo tikslai. 

Pranešėja J. Verbickienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

  



17.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2014 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr. T1-

221 „Dėl piniginės socialinės paramos Druskininkų savivaldybėje teikimo tvarkos aprašo“ pakeitimas.  

Pranešėja L. Baranauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA. 18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ – 18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

18.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. birželio 27 d. sprendimo Nr.T1-128  

„Dėl vienkartinės, tikslinės, periodinės, sąlyginės pašalpų skyrimo Druskininkų savivaldybės 

gyventojams komisijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja L. Baranauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

19.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. spalio 31 d. sprendimo Nr. T1-177 

„Dėl vidutinių kuro kainų, taikomų apskaičiuojant būsto šildymo išlaidų ir karšto vandens išlaidų 

kompensacijas, patvirtinimo ir Druskininkų savivaldybės tarybos 2014 m. spalio 30 d. sprendimo Nr. T1-

164 „Dėl vidutinių kuro kainų, taikomų apskaičiuojant būsto šildymo išlaidų ir karšto vandens išlaidų 

kompensacijas, patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios“ pakeitimas. 

Pranešėja L. Baranauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

20.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2014 m. spalio 30 d. sprendimo Nr. T1-163 

„Dėl Druskininkų savivaldybės socialinių paslaugų centro teikiamų socialinių paslaugų ir jų kainų 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja L. Baranauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

21.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2018 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-

148 „Dėl Druskininkų savivaldybės socialinių paslaugų organizavimo ir mokėjimo už socialines 

paslaugas tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja L. Baranauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

22.SVARSTYTA. Druskininkų savivaldybės tarybos 2015 m. birželio 30 d. sprendimo Nr. T1-63 

„Dėl atlyginimo dydžio už neformalųjį vaikų švietimą pagal formalųjį švietimą papildančias ugdymo 

programas Druskininkų savivaldybės neformaliojo švietimo įstaigose nustatymo“ pakeitimas.  

Pranešėja L. Černiauskienė pristatė sprendimo projektą.  

DALYVAUJA.  18 tarybos narių.  

BALSAVO: „už“ –18 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti pateiktam tarybos sprendimo projektui.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                            Ričardas Malinauskas  

 

 

 

Protokolą rašė                              Živilė Stravinskaitė                      


